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Idén a 16. alkalommal, ebből negyedszerre már kizárólag elektronikus formában kerül sor Tagjaink évi 
körleveles tájékoztatására, melynek fő célja az elmúlt év összegzése, az új idény terveinek ismertetése, 
egyben a jubileumi közgyűlés előkészítése. Igen, már „30 évesek” vagyunk! Remélem, hogy az újabb 
beszámoló is eljut majd mindenkihez és a közgyűlési részvétel sem lesz kisebb a megszokottnál. Milyen volt 
a 2016. év Maconkán? Sikeres és egyben szerencsés, így ismét nem lesz könnyű a kötött, 4 oldalas 
terjedelem keretein belül megmaradnom. Sikeres, mert „a legszebb éveket idéző” forgalmi adataink a vártnál 
is nagyobb növekményt mutattak, s rekordok sora dőlt meg a versenyeken, vagy éppen a kifogott rekordhalak 
száma és nagysága tekintetében. Szerencsés, mert az időjárás és így a vízállás végig kedvezett nekünk, 
egyedül a korán jött és e sorok írásakor is kitartó tél „adta fel a leckét”. Őszintén remélem, hogy az 
egészséges és jól növekvő, valamint a törzsállomány-telepítésekkel is tovább gyarapodó halállományunkat 
nem viselte meg az utóbbi harminc év leghidegebb periódusa... Már a bevezetőben is fontos megemlíteni       
a tovább javuló egyesületi költségvetési helyzetet, kapcsoltan az újabb több millió forintos lépést az 
adósságcsökkentésben - ráadásul úgy, hogy hosszú évek után jelentős önerős fejlesztéseket is 
végrehajtottunk, gondoljunk csak a közönségsikert arató látványteraszra, az új nyársalókra, vagy éppen          
a filagória- és táblafelújításokra is. Ami még adott, az a biztonság, a rendeződő külső és belső szabályozási 
környezet, de természetesen bőven van még mit tennünk szeretett vizünk, az élővilág és a környezet 
érdekében! A beszámolóban és az előkészítő anyagokban leírtakról természetesen bővebben szólok, szólunk 
majd a közgyűlésen, ahol Önök a véleményükkel ismét segíthetik és egyben értékelhetik is a munkánkat, 
valamint további javaslatokat is tehetnek a közös jövőt illetően. Találkozzunk tehát újra, ezúttal február 26-án! 
 

A 2016. évi főbb mutatószámokat és eseményeket, velük együtt a 2017. évi terveket és a 2018. évi 
ártervezési irányszámokat a már bevált beszámolási szerkezetben, bruttó kimutatási módon ismertetem: 
 

I. Létszámadatok és tagdíjak: Számunkra megtisztelő eredmény a jelentősen tovább bővülő, 1798 fős 
(2015: 1611, 2014: 1388, 2013: 1407) nyilvántartott létszám, amivel az újabb évet zártuk. Emellett a 
belső átrendeződés is folytatódik, így már 640 fő (2015/16: +98 fő) a napijeggyel horgászó alaptagsággal 
rendelkezők, 364 fő (+9) a kétbotos teljes jogú tagsággal rendelkezők, 265 fő (+35) a külföldiek száma. 
Örvendetes módon tovább növekedve 311 fő (+38) a gyermekek száma, továbbá 73 fő (-2) a 
csónakosok, 41 fő (-1) a jogfenntartók, 29 fő (változatlan) a speciális engedélyesek, 17 fő (-2) az 
ifjúságiak, 19 fő (változatlan) a felnőtt kedvezményezettek száma; végül tavaly 39 fő (+12) teljes jogú új 
felnőtt tagtárssal is bővültünk. Ezek a változások 28,4 MFt (2015: 26,5 MFt, 2014: 25,2 MFt,              
2013: 24,7 MFt) tagi bevételt eredményeztek és realizált 7 %-os növekmény már legalább a felmerülő 
költségek megnyugtató fedezetét biztosítani tudja. Persze a tagi bizalomért cserébe megtartottuk a 
megszokott kedvezményeket is. Decemberben így a határidős befizetők között ötödik alkalommal 
ajándéksorsolásra került sor, ahol az eddigi nyeremények kibővítésével ezúttal már 11 fő ingyenes-,    
3 fő kedvezményes tagságot, 14 fő pedig ajándékcsomagot nyert! Változatlanul folytatjuk a 
kedvezményes tagfelvételt és az alaptagi kampányt, továbbá méltányossági lehetőségeink következetes 
alkalmazásával segítünk minden rászoruló Horgásztársunknak is. Idén végrehajtjuk a korábbi 
közgyűlésen elfogadott, átlagosan 1.000-2.000 Ft/fő/év (5%) mértékű teljes jogú tagi díjemelést, valamint 
9 év után először 300 Ft-tal (10%) emelkednek a napijegyek árai is. Meg kell említenem, hogy a 
MOHOSZ kezdeményezésére 2017-ben megtörtént a tagdíjak és a területi jegyek belső 
költségátrendezése is. Ismét megjegyzem, ha e két fő díjtételt összevetjük más hasonló vizek áraival 
akkor jól láthatjuk, hogy a BSHE árai bőven az átlag alattiak, különösen ha a halállományt, a természeti 
környezetet, valamint a vízparti szolgáltatások színvonalát is figyelembe vesszük. Már a 2018. évre         
a Vezetőség és a Felügyelő Bizottság javaslata a tagdíjak és területi jegyek árának változatlanul 
hagyása azzal, hogy addigra megalapozottan várható a halbeszerzés ÁFA-kulcsának 5 %-ra 
történő csökkentése, amely sokat segíthet a gazdálkodásban. Természetesen bízunk a tagi-         
és vendégforgalom legalább az eddigieknek megfelelő szinten történő maradásában is! 
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II. Vendégforgalom: A 2016-ban mért adataink alapján már 11.608 külső vendégnapot regisztráltunk   
és ez a szám a 2015. évihez nézve jelentős, 16,2 %-os növekedést mutat (2015: 9.986, 2014: 9.124, 
2013: 8.668), így az évet jellemző kedvező időjárási, vízállási körülményeknek, valamint a halállomány 
minőségének és mennyiségének köszönhető kiemelkedő fogási eredményeknek a hatása ismét jól 
megmutatkozott. A napijegyekből is 11,0 %-kal több volt az értékesítés, a további növekmény döntő 
része pedig az egyre népszerűbb helyfoglalásokból és a versenyek létszámainak további növekedéséből 
állt össze. A tárgyban így összesen 26,0 MFt bevétel (2015: 23,8 MFt, 2014: 22,0 MFt, 2013: 19,7 MFt) 
realizálódott. 2017-re tervként ugyanezen forgalmi szint megtartását tervezzük. A tavaszra tervezett 
rendkívüli telepítésekkel tovább növelt halállományt, valamint a helyfoglalások és a versenyjelentkezések 
februári adatait nézve a terv megalapozott, s remélem, hogy az időjárás és a vízjárás is kedvezően 
alakul majd. Maconka tartósan Magyarország egyik legnépszerűbb horgászvize és az is kíván maradni! 
 

III. Versenyek, rendezvények: 2016-ban 17 (2015: 17, 2014: 15, 2013: 16) kiemelt versenyre, 
versenyfordulóra, köztük Európa- és nemzetközi kupákra, országos bajnokságra, továbbá több céges 
rendezvényre és találkozóra került sor a tórendszeren, mintegy 1.500 résztvevővel. Tavaly Maconka 
adott otthont az első alkalommal megrendezett Method Feeder OB mezőnyének, az augusztusi Média 
Kupa pedig már hetedszer hozott a „horgász berkeken” túl is nagy ismertséget vizünknek.                        
A két-két Professzionális Bojlis Európa Kupa (EPBC) és Amatőr Bojlis Maconka Kupa (ABMC) az elmúlt 
idényben többek között világbajnoki győzelmet, fantasztikus új versenyrekordokat és köztük 26,62 kg-os 
új abszolút pontyrekordot hozott. A 2016-ban is töretlenül fejlődött Maconka Barátai Szuperkupa-sorozat 
idén ismét az országos versenynaptár része, jövőre az ötödik idény kezdődik el. Külön öröm, hogy ezen 
rangos versenyek egyesületi szervezésben vannak és lesznek is a következő évben is. Áprilisban indul a 
versenyidény a Szuperkupa 1. fordulójával, majd októberben a Pontyfogó OB záró fordulójával zárunk, 
bár ez nem biztos, mert újra gondolkozunk egy novemberi pergetőversenyben is. A hagyományos és az 
új versenyeknél továbbra is csak a helyszín, a halállomány és a rendezés együttes színvonala 
garantálhatja, hogy biztos jövőnk legyen e területen is. A versenypályák között tovább élesedő 
versenyben kötelességünk a valós információközlés, de elemi érdekünk a mindenkori reklámérték 
kihasználása is - persze a kiemelkedő, 6,3 MFt-os bevétel (2015: 5,6 MFt, 2014: 4,3 MFt,                 
2013: 5,2 MFt) sem lehet másodlagos. A jelenlegi versenynaptár ismeretében 2017-ben a kiemelt 
rendezvények száma ismét 17-18 lesz és ezekből 5,8 MFt bevételt várunk. Tudom, hogy a versenyek 
okozta pályazárások a nem versenyző horgászok számára - főleg a gáti nemzetközi versenypályán - 
néha bosszúsággal is járnak, de jöjjön itt ismét az a beszédes tény, hogy az utóbbi 14 évben már nem 
volt teljes horgászati tilalom a tórendszeren. Maconka mindig is sokat köszönhetett és reményeim 
szerint a jövőben is sokat köszönhet majd a versenyeknek! 
 

IV. Beruházások, felújítások: Több év előkészítés után várjuk a lehetőséget egy jelentős előrelépésre. 
Jelentős uniós források igénybevétele a MOHOSZ kormányhatározati elfogadású országos horgászati 
hálózati programjának (OHHP) keretében látszik a legvalószínűbbnek, de ehhez elengedhetetlenül 
szükséges az önkormányzati támogatás és az egyes előkészítési elemek közös, 2017. évi 
megfinanszírozása is. A fejlesztésre a maconkai tervek készen állnak, s ha az álom megvalósul, akkor az 
újabb, III. ütemmel befejeződhet a víz- és védterület 2001-ben megkezdett horgászati és 
horgászturisztikai célú át- és kialakítása. Tavaly a forgalmi bevételeinket visszaforgatva önerős 
beruházással elkezdtük az új tűzrakóhelyek kialakítását, befejeztük a meglévő filagóriák felújítását, a 
táblacseréket, s kialakításra került egy tóparti látványterasz is, valamint elkészült a déli utak már 
elengedhetetlenül szükséges kátyúzása, részleges felújítása is. Idén MOHOSZ pályázat alapján halőri 
egyenruha- és eszköztámogatásra is számítunk, továbbá a szavazások eredményeként meghatározott 
helyeken sor kerül 2 új filagória (várhatóan Felező-spicc és Nyári kikötő) és több új tűzrakóhely 
beállítására is, valamint elkészülnek a várt déli parti rézsülépcsők is. Kérek mindenkit, hogy segítsen a 
rongálások megakadályozásában, mert évente több százezer forint viszont a helyreállításokra megy el... 

 

V. Pénzforgalom, hitelállomány, likviditás: A tavaly elért 67,5 MFt-os (2015: 61,7 MFt, 2014: 54,7 MFt, 
2013: 54,5 MFt) pénzforgalmi bevételünk egyértelműen sikernek minősíthető, igaz a napijegyes és a 
tagi bevételek régen látott emelkedésén túl ismét több jelentős egyszeri bevétel (foglalkoztatási 
támogatások, kiemelt céges rendezvény) is javította az eredményt. A főbb bevételi elemek tekintetében 
most újra minden kategória erősödött, de a több napos, vagy a versenyekkel kapcsolt horgászatok 
száma is egyértelműen tovább növekszik. Fontos tény, hogy a végrehajtott jelentős önerős beruházások 
ellenére a kiadásokat szigorú gazdálkodással továbbra is sikerült a tervezett kereteken belül tartani. 
Tervszerűen csökkentek a hitellel kapcsolatos kiadások. A szállítói átütemezések tárgyában tavalyelőtt 
már csak a telepítésnél voltak áthúzódó tételek, majd tavaly ezt a tételt is tovább tudtuk csökkenteni. A fő 
eredmény, hogy az EU nagyberuházásból adódó, négy évvel ezelőtti 27,4 MFt-os hitelállományunk mára 
12,2 MFt-ra (2015: 16,9 MFt) csökkent, s az áthúzódó telepítési kiadások tekintetében további 0,4 MFt 
egyenleg-javulást tudtunk felmutatni! Áprilisban lejár a hitelszerződésünk, s az eddigi tárgyalások alapján 
úgy látszik, hogy egy új konstrukcióban, több hitelmentes hónap után ősszel kedvező lesz a folytatás is.   
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A tavalyi számviteli eredményünk +2,8 MFt-os egyenleggel ismét nyereséget mutat (2015: +0,2 MFt, 
2014: -1,4 MFt), de ehhez még vegyük hozzá a 4,5 MFt-os amortizációt és az egyesületünket különösen 
sújtó ÁFA-arányosítás több milliós negatív egyenlegét is, mert e tételeket szintén fedezni kell a működési 
színvonal megtartása mellett. Jelenleg a mérlegünkben továbbra is közel 50 MFt értékű vagyon és 
mintegy 30 MFt eredménytartalék szerepel. A reális cél 2017-re 63 MFt bevétel mellett a zárónapi  
hitelállomány újabb, minimum 3 MFt-os csökkentése és a telepítések folyamatos, 
forgalomarányos biztosítása mellett az ismertetett önerős fejlesztések realizálása. 

 

VI. Használati-, üzemeltetési- és együttműködési megállapodások: Tavaly az éves beszámolóm legjobb 
híre volt, hogy a Maconkai-víztározó és tórendszere, valamint a Zagyva Nógrád megyei szakasza       
2016. január 01-től a MOHOSZ haszonbérletébe, onnan 2016. február 01-től 2030. december 31-ig a 
BSHE alhaszonbérletébe, halgazdálkodási hasznosításába került. Időközben jóváhagyásra került az 
ötéves ciklusú halgazdálkodási terv, majd vízügyi oldalról az új üzemeltetési szabályzat és a hamarosan 
megkötendő MOHOSZ-OVF megállapodás alapján a tervek szerint helyi szinten is új együttműködési 
megállapodás megkötésére kerülhet sor. Továbbra is fontos feladat a „vésztartalék” szerepet (is) betöltő, 
időközben halgazdálkodási oldalról rendezett sorsúvá vált mátraszelei vízbázis vízszint-kérdésének 
közös rendezése, illetve a továbbra is szárazon álló Kisterenyei-víztározó kezdeményezett alternatív 
hasznosítása. Mindkét kérdésben az egyesületi érdek egyben jogszabályokkal indokolható közérdek. 
Várhatóan sor fog kerülni a rendőrségi együttműködési megállapodások megújítására is. Remélem, 
hogy a maconkai halgazdálkodási és a horgászturisztikai hasznosítás ügyét 15 évre lezáró 
döntések után idén sor kerülhet a Bátonyterenye Város Önkormányzata és a BSHE között a   
2010-ben megkötött, szintén 2030-ig szóló komplex együttműködési megállapodás megújítására, 
melynek az a legfőbb értéke, hogy biztosítja a közösség érdekében a védterület egységét és az 
önkormányzati területek tartós, felelős és közcélú használatát. Őszintén bízom a korrekt, 
kölcsönösen előnyös megállapodás sikerében! 
 

VII. Haltelepítés, fogási lehetőségek: Tavaly „csak” 254 mázsa (2015: 396 q, 2014: 330 q, 2013: 343 q) 
telepítéssel zártuk az évet, de az értékeléshez a képet több oldalról is le kell tisztítani. Tavalyelőtt az 
állománymentés (60,7 q) és az I-IV-V-VI. tavak szelektálása (42,3 q) nélkül a vásárolt mennyiség 293 q. 
2016-ban ez hasonló mennyiség lett volna, azonban a korai lefagyás (1999 óta másodszor) nem tette 
lehetővé a már lekötött utolsó nagyponty és keszegtelepítést. Fontos megjegyzés, hogy a pontynál a 
vásárolt telepítés még így is 212 mázsa volt, s ebből 32 q feletti mennyiségű volt a mintegy 500 db extra 
ponty. Folytattuk a III. tórészlet csukás telepítését is. A telepítések beszállítási értéke 2016-ban 20,8 
MFt volt. A 2017. évi terv folyamatos, április és október között 8 alkalmat, illetve évi 12 alkalmat 
meghaladó telepítéssel 23,8 millió Ft értékben minimum 300 mázsa hal beszállítása. A tervben 
már tavaszra szerepel a nagyponty-telepítési program újabb jelentős üteme, miközben terveink 
szerint legalább változatlan szinten tartjuk majd a „piaci” pontyok beszállítását és jelentősebb 
mértékben növeljük a keszegfélék és a rablók őszi telepítési arányát is. A közgyűlésen részleteiben 
is kifejtem majd a piaci- és az áremelkedési tendenciát, a horgászati célú haltermelésben és annak 
ellenőrzésében várható változásokat. Az elviteli fogásokat a közgyűlésen fogom majd kiértékelni, s az 
idén beindult on-line SZÁK fogási feldolgozás okán az elmaradt 2015. évi feldolgozás pótlása mellett már 
a 2016. évi részleges (várhatóan 90%-os feldolgozottságú) adatokról is be tudok számolni majd. Az 
elviteli lehetőségekkel kapcsolatban a Vezetőség már közzétette a 2017. évi szabályokat és ezek 
nem jelentenek korlátozást a 2016. évi lehetőségekhez képest. Továbbra is fontos tény, hogy a 
területi horgászjegy ára nem „csak” a hal árát, hanem magát a horgászat lehetőségét és e lehetőség 
minőségi fenntartásának fedezetét is tartalmazza, így egyszerűen nem tehetjük meg, hogy „mindent” 
alárendeljünk a telepítéseknek - a csendes többség nem is erre vágyik… 

 

VIII. Halőrzés és üzemvitel: A halőri munkával kapcsolatban tavaly megítélésem szerint ismét nem volt 
probléma, de ez volt az az év, amikor ősszel tartósan rendeznünk kellett a létszámot és a bérezést is. Ma 
az elvárt színvonalú működéshez 4 főállású halőr és 1 főállású tógondnok szükséges, s a munkájukat a 
2017-től ránk is kötelező 25 %-os mértékű garantált bérminimum emelésen túl is meg kell fizetni. 
Jelentősen bővülnek majd az ellenőrzés technikai lehetőségei is. Igen, mindez az eddigieknél jelentősen 
több pénzbe kerül, de meg kell tartanunk és becsülnünk azokat a munkatársainkat, akik a közösségért 
tevékenykednek, biztosítva a 24 órás őrzést, a vagyonvédelmet és a non stop nyitva tartás egyéb 
feltételeit. A halőrzéshez tartozik még, hogy érdemben ismét nem változtak a jogszabályok és így a helyi 
horgászrend sem. A cél persze továbbra sem a becsületes horgászok zaklatása, hanem a tudatos 
szabályszegők kiszűrése, mely jelenségre sajnos minden évben van, vagy volt példa. Bizonyított eset 
következmény nélkül nem marad 2017-ben sem, mivel közös vagyonunk, a páratlan halállomány 
megőrzése a tét! Igazából azonban akkor a leghatékonyabb a védelem, ha a Maconkát kicsit is 
magáénak érző horgász azonnal jelzi a halőrök felé az észlelt szabálytalanságot… Az üzemeltetési 
oldalról tavaly jelentős előrelépés volt a bővülő választékú büfé folyamatos működtetése, valamint 
aktuális jó hír a horgászhely-rendezési (fa- és bokorkivágás, nádvágás) munkálatok előrehaladása. 

·/· 
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IX. Reklám, közönségkapcsolat: Közelmúltbeli, 2017. évi esemény volt, hogy a weblapunk egy technikai 
üzemszünet után már nem a Haldorádó részeként folytatja működését. Ha már így esett, maradunk is 
önállóak és megkezdjük majd a fejlesztést úgy, hogy minden értékünket megőrizni kívánjuk. A már 1,5 
millió feletti látogatási számot produkáló www.maconka.hu tavaly a legtöbb pozitív visszajelzést a 
Rekordfogások rovat, az új tóbemutató film, valamint az aktuális hétvégi ismereteket közlő fórumos 
tájékoztatás miatt kapta. Hatodik éve üzemel a jelenleg 2400 főt meghaladó táborral rendelkező hírleves 
felület, tavaly újra csúcsot döntött az interaktív helyfoglalási program, s a szintén megőrzendő 
„maconka” fórumon 2004-től próbálok rövid időn belül válaszolni a feltett kérdésekre. A Magyar Horgász 
olvasói is rendszeresen találkozhatnak nagy halainkkal, vagy a kiemelt eseményeinkről szóló 
beszámolókkal, továbbá korrekt az együttműködésünk a Fishing & Hunting csatornával is. Aki valóban 
akar, az mindig tud kommunikálni velünk. Ez közös érdek, így kérem, hogy éljenek a lehetőségekkel! 

  

Beszámolóm végén engedje meg, hogy meghívjam az Ady Endre Művelődési Központ (Bátonyterenye 
Város Közművelődésügyi Központ) nagytermében (Bátonyterenye-Nagybátony, Molnár Sándor út 1-3.) 
 

2017. február 26-án (vasárnap) 9:00 órai kezdettel 
 

megtartandó éves, jubileumi közgyűlésünkre. 
 

A tervezett napirendi pontok: 1. A Vezetőség és a Felügyelő Bizottság éves beszámolója; a 2016. évi 
zárszámadás. 2. Az Alapszabály újabb átfogó módosításának elfogadása (Ptk. szerinti megfeleltetés okán).               
3. A 2017. évi költségvetés, benne a haltelepítési tervvel. 4. A 2018. évre tervezett ár- és díjváltozások.         
5. Tájékoztató a jogszabályi változásokról, a Horgászrend módosításairól, az okmányok kiváltásáról, a 
méltányossági lehetőségekről és a kedvezményi akciókról, valamint a közösségi munkáról. 6. Elismerések, tagi 
nyeremények átadása, ajándéksorsolás a közgyűlésen jelenlévők között. 

 

Végezetül néhány dologra még külön is szeretném felhívni a figyelmet: 
 

a) Kérem, hogy a közgyűlés napján legkésőbb ½ 9-ig regisztráltassa magát és gyakorolva jogait 
észrevételeivel, javaslataival ismét segítse munkánkat!  
 

b) Itt is jelzem, hogy a 2016. évi fogási naplók és az elektronikus belépőkártyák leadási határideje 
február 28. napja. Kérem, ne felejtse el a naplóját kitöltve leadni, ugyanis az állami napló esetében 
határidőn túli leadásánál az országos nyilvántartási program (SZÁK) az új egységes állami 
horgászokmányt csak 4.200 Ft-os emelt díj fizetése mellett tudja rögzíteni!  
 

c) A jegykiadásról: A pénztári órák a hétfő kivételével minden nap (hétvégén is) ismét 08:00-12:00 
óráig, illetve 14:00-18:00 óráig tervezettek. Az ügyintézés menetéről a halőrháznál, telefonon és az 
interneten is lehet tájékoztatást kérni és kapni. Kérem, hogy pénzügyi egyensúlyunk megőrzése és a 
sorban állás elkerülése érdekében ne hagyják a március 31-i határidő előtti napokra az engedélyek 
érvényesítését! Jelzem, hogy az évi nyereménysorsolási részvétel feltétele is a határidős befizetés!  
 

d) Kérem, hogy ha módja és lehetősége van rá, illetve ha elismerésre talált eddigi munkánk, akkor ajánlja 
fel a 2016. évi SZJA kötelezettségének 1 %-át a BSHE részére (adószám: 19156288-2-12),                
a tórendszer és védterülete családbarát jellegének további fejlesztése céljából! 

  

Beszámolóm végén a BSHE tisztségviselői, munkavállalói, valamint partnerei nevében is szeretnék 
Önnek és kedves Hozzátartozóinak jó egészséget, sok szabadidőt és szép élményeket kívánni! 
Megköszönve a bizalmat és az együttműködést, tisztelettel üdvözlöm a közgyűlési találkozásig: 
 
Bátonyterenye, 2017. február 15. 
 
 

 

 

 
Záradék: Az Alapszabály értelmében határozatképtelenség esetén a közgyűlés 30 perc várakozási idő után 
változatlan helyen és változatlan napirend mellett újra összehívásra kerül, s ekkor már a jelenlévők számától 
függetlenül határozatképes. A közgyűlésről való távolmaradás jogkövetkezmények nélkül csak előzetes 
írásos és indokolt igazolási kérelemmel fogadható el.  
 
 

Bankszámlaszám: OTP 11741055-20005162-00000000 
 IBAN: HU 85 11741055 20005162 00000000 » SWIFT (BIC): OTPV HU HB 

Adószám: 19156288-2-12 » Közösségi adószám: HU 19156288 » Víztérkód: 12-025-1-1 

Napi információ, interaktív helyfoglalás, hírlevél, fórum és rekordlista: www.maconka.hu 
 

http://www.maconka.hu/

